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صفحه شهردار منطقه 9 شیراز خبرداد ؛

بهسازی بوستان خانواده میانرود درمنطقه
میانرود  خانواده  بوستان  بهسازی  اجرای  از  شیراز   9 منطقه  شهردار 

خبر داد.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 9 
شیراز  عبدالصالح رستم زاده گفت:  پارک ها و فضاهای سبز شهری 
همچون سایر فضاهای شهری، دچار فرسایش شده و نیازمند مرمت 
یابد. در  تداوم  اجتماعی آن ها  تا خدمات محیط زیستی و  می باشند 
بهسازی فضاهای سبز شهری بایستی اولویت های شهروندان مطالعه 

شود و براساس نیازمندی شهروندان نسبت به بهسازی اقدام گردد.
صورت  بوستان  بهسازی  از  درصد   70 تاکنون  افزود:  زاده  رستم 
پذیرفته و با برآورد ریالی 15 میلیارد ریال و اهم فعالیت های صورت 
موزاییک های  برچیدن  و  تخریب  تاکنون  بوستان  این  در  گرفته 
شکسته و نشست کرده، اجرای بتن مگر و موزاییک سند بلاست و 
نابینایان، تعویض سنگ های شکسته پله ها، اصلاح بندکشی و ترمیم 

دیوارهای سنگی است.

مدیرعامل آبفا استان فارس خبرداد؛

حفاظت از منابع آب جزء اولویت های

آبفا فارس
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خبـر

شهردار منطقه ۱۱ شیراز مطرح کرد؛

در اجرای پروژه ها از کیفیت آنها 

غافل نیستیم

توسط رئیس فدراسیون ورزش های همگانی رقم خورد؛

و  لوح  اهدای  با  آیینی  طی  همگانی  ورزش های  فدراسیون  رئیس 
به عنوان  را  شیراز  کلان شهر  شهردار  اسدی،  محمدحسن  به  تندیسی 

سفیر ورزش های همگانی منصوب کرد.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، شهردار شیراز در این مراسم ضمن تقدیر و تشکر از تلاش های 
صورت گرفته در فدراسیون ورزش های همگانی و مجموعه ورزش 
استان و همچنین تبریک به سیروس پاک فطرت به عنوان رئیس هیئت 
ورزش همگانی استان فارس گفت: مردم حق زیادی بر گردن ما دارند 

و ما هرچقدر که کار برای این مردم انجام دهیم کم است.
حدود  شهرداری  برای  امروز  اینکه  به  اشاره  با  اسدی  محمدحسن   
وظایف  این  از  خیلی  کرد:  تصریح  است،  تعریف شده  وظیفه   ۴00
اما متأسفانه به خاطر گرفتاری ها و مشکلاتی که در  مشخص است، 
شهرداری ها وجود دارد توجه به ورزش مغفول مانده، چه بسا در خیلی 

از شهرداری ها هیچ برنامه ریزی برای ورزش صورت نمی گیرد.
در  که  خوبی  همدلی  و  وفاق  به  توجه  با  خوشبختانه  گفت:  وی   
مجموعه شهرداری شیراز و ارتباطات بسیار نزدیکی که با اداره کل 
زیرساخت های  دارد،  وجود  ورزشی  هیئت های  و  جوانان  و  ورزش 

خوبی برای توسعه ورزش در شهرداری شیراز ایجادشده است.
 شهردار شیراز با تأکید بر ایجاد نشاط اجتماعی، عنوان کرد: مردم 
به  شهری  خدمات  دیگر  و  غیرهمسطح  تقاطع های  مترو،  بر  علاوه 
نشاط اجتماعی هم نیاز دارند که در این راستا حدود 10 سالن ورزشی 
چندمنظوره در سطح شهر در حال احداث است که تا سال آینده این 
کلان شهر  مردم  خدمت  در  و  رسید  خواهد  بهره برداری  به  سالن ها 

شیراز خواهد بود.
اشاره  اجتماعی  نشاط  حوزه  در  شهرداری  خدمات  دیگر  به  اسدی   
مسیر  کیلومتر   ۳0 که  هستیم  کلانشهری  اولین  ما  گفت:  و  کرد 
را مورد  از آن  داریم که 6 کیلومتر  اجرا  دوچرخه سواری در دست 
ماه آینده کل ۳0  تا 6  بهره برداری قرار داده ایم و در تلاش هستیم 

کیلومتر به بهره برداری برسد.
 شهردار شیراز با اشاره به تعریف برگزاری پیاده روی بزرگ در دهه 
فجر اضافه کرد: تلاش داریم که یک پیاده روی بزرگ در شأن مردم 
از  همین جا  در  و  کنیم  برگزار  ورزش  جامعه  همچنین  و  کلان شهر 
وزیر ورزش و جوانان و همچنین مسئولین فدراسیون دعوت می کنیم 
تا در این پیاده روی که در اواخر بهمن ماه برگزار می شود در شیراز 

حضورداشته باشند.
به  اشاره  با  آیین  این  در  نیز  همگانی  فدراسیون ورزش های  رئیس   
فعالیت هایی که شهرداری شیراز در راستای توسعه و گسترش ورزش 
همگانی انجام داده است، اظهار کرد: این تلاش ها و فعالیت ها باعث 
شده تا شهرداری کلان شهر شیراز در برگزاری و توسعه ورزش های 

همگانی و ایجاد زیرساخت های ورزش، در کشور پیشتاز باشد.
اسدی  محمدحسن  بالای  همت  از  باید  افزود:  چچکی  خلیلی  علی   
شهردار ورزش دوست کلان شهر شیراز که همواره اهتمام خاصی به 

ورزش به خصوص ورزش همگانی دارد، قدردانی کرد.
 وی گفت: بدون شک برگزاری برنامه هایی که در کلان شهر شیراز 
شهرهای  سایر  برای  مناسب  الگوی  می تواند  است،  گرفته  صورت 
توسعه  به  شیراز  شهردار  که  علاقه مندی  به  توجه  با  و  باشد  کشور 
فدراسیون  در  امر  متولیان  بین  در  را  انگیزه  این  قطعاً  دارد  ورزش 
ایجاد کرده تا همواره نگاه ویژه ای به استان فارس و کلان شهر شیراز 

داشته باشیم.
کشورهای  اکثر  در  افزود:  همگانی  ورزش های  فدراسیون  رئیس   
همه  و  بوده  همگانی  ورزش  مطلق  حاکم  شهرداری  توسعه یافته، 
و  می شود  انجام  شهرداری  نظر  زیر  همگانی  ورزش  فعالیت های 
توسعه  در  همواره  شهرداری ها  که  است  این  دلایل،  از  یکی  شاید 
زیرساخت ها نقش آفرین بوده و نقش اصلی را ایفا می کنند و قطعاً در 

انجام شده  برنامه ریزی هایی که توسط شهرداری  نیز  کلان شهر شیراز 
از  حکایت  می شود  انجام  که  خوبی  استقبال  و  بوده  مثمرثمر  بسیار 

برنامه ریزی های خوب صورت گرفته در این شهرداری دارد.
کنار  در  تمام قد  همگانی  ورزش های  فدراسیون  کرد:  عنوان  وی   
توسعه  برای  باشد  نیاز  هر کاری که  و  بود  شیراز خواهد  شهرداری 

ورزش در این کلان شهر انجام خواهیم داد.
 خلیلی بیان کرد: یکی از برنامه هایی که در این دولت، در فدراسیون 
انجام گرفته این است که استانداران را به عنوان سفیران ورزش همگانی 
معرفی کنیم اما با توجه به حمایت های خوبی که »محمدحسن اسدی« 
زیرساخت های  ایجاد  همچنین  و  همگانی  ورزش  از  شیراز  شهردار 
ورزشی داشته است این درخواست را از وی داریم تا به عنوان اولین 
شهردار در کشور این افتخار را بدهد که به عنوان سفیر ورزش همگانی 
معرفی شوند و قطعاً باید به این مسئله اذعان دارم که محمدحسن اسدی 
راستای  در  که  بوده  کشور  شهرداران  برای  مناسب  الگوی  می تواند 
حمایت از ورزش همگانی تمام قد در کنار فدراسیون و مردم هستند.

بزرگ  آیین  به  اشاره  با  همگانی  ورزش های  فدراسیون  رئیس   
گفت:  داد،  روی  شیراز  در  دوچرخه  هزار  اهدای  با  که  پیاده روی 

برگزاری این همایش پرچم شیراز را در کشور بالا برد.
بزرگ  همایش  این  برگزاری  دارم  عقیده  کرد:  خاطرنشان  خلیلی   
تأثیرش برای شهر شیراز کمتر از احداث یک کارخانه بزرگ فولاد 

برای شهر نیست.
 خلیلی با قدردانی از اقدامات بیش از 6 ماهه محمدعلی چوبینی که 
همگانی  ورزش های  هیئت  سرپرستی  کسوت  در  ماه  شش  از  بیش 
استان فارس ابراز امیدواری کرد: در سایه وفاق و همدلی خوبی که 
شاهد  دارد  فارس  استان  همگانی  ورزش  هیئت  با  شیراز  شهرداری 

تداوم این گونه برنامه ریزی ها باشیم.
 معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری شیراز نیز اظهار کرد: با توجه به نگاه مثبت و دوراندیشی 
که شهردار کلان شهر شیراز به مقوله ورزش همگانی دارند، اقدامات 
خوبی در یک سال گذشته در راستای برگزاری همایش های پیاده روی 
صورت  شیراز  کلان شهر  ورزش  زیرساخت های  توسعه  همچنین  و 
به عنوان  شیراز  شهرستان  تا  شده  باعث  مسائل  همین  و  است  گرفته 

کلان شهر پیشرو در راستای توسعه ورزش همگانی به شمار برود.
هیئت  با  شیراز  شهرداری  تعامل  قطعاً  گفت:  چوبینی  محمدعلی   
در  می تواند  همگانی  ورزش های  فدراسیون  و  همگانی  ورزش های 
مؤثر  بسیار  شیراز  کلان شهر  در  خانواده ها  بین  در  ورزش  پیشرفت 

باشد.
از  نیز  فارس  سیروس پاک فطرت رئیس هیئت ورزش های همگانی 
حمایت های ارزنده محمدحسن اسدی شهردار شیراز و همچنین زحمات 
محمدعلی چوبینی معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزش های  هیئت  پیشین  سرپرست  و  شیراز  شهرداری  ورزشی 
همگانی و تقدیر و ابراز امیدواری کرد: با نگاه مثبت و دوراندیش 
در  بتوانیم  دارند  از ورزش  و حمایت هایی که  شیراز  اسدی شهردار 
راستای ایجاد تعامل، وفاق و همدلی در دولت چهاردهم زمینه نهادینه 
کردن ورزش همگانی در بین خانواده ها و مردم کلان شهر شیراز را 

فراهم کنیم.

معاون هماهنگی امور گردشگری و زیارت استانداری فارس:

نمایشگاه حج و قرآن امسال 
متفاوت برگزار شود

ظرفیت صادرات خدمات فنی و مهندسی 

استان فارس منحصربه فرد است

استاندار فارس خبر داد؛

استاندار فارس با تاکید بر توجه به صنایع و بهره گیری از توانمندی های 
داخلی آن را مهم ترین راه حل مقابله با تحریم ها عنوان کرد و گفت: 
یکی از مهم ترین برنامه های مدیریت استان فارس حمایت از تولیدات 

صنعتگران و کارآفرینان است.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، حسینعلی امیری در بازدید از کارخانجات تولید کاغذ زاگرس 
به منظور کسب اطلاع از روند شروع به کار و مشکلات پیش روی 
تحریم های  آثار  به  فارس  استاندار  بود،  گرفته  انجام  تولیدکنندگان 
ظالمانه که مدعیان حقوق بشر علیه مردم کشورمان به کار گرفته اند، 
اشاره کرد و مهم ترین و اساسی ترین راه برخورد با این بی عدالتی ها 
را تکیه بر توان داخلی و حمایت از صنعتگران و تولیدکنندگان داخل 

کشور دانست.
نماینده عالی دولت در استان فارس در این بازدید با تأکید بر حمایت 
از صنعت در جهت رسیدن به خودکفایی تصریح کرد: این شرکت در 
نوع خود ارزشمند است و اگر صنعت کاغذ رونق گیرد و از واردات 
آن بی نیاز شویم علاوه بر رفع مشکل کاغذ در کشور شاهد جلوگیری 

از خروج ارز از کشو نیز خواهیم بود.

ایجاد  و  داخلی  سرمایه گذاری  از  حمایت  جهت  به  همچنین  امیری 
اشتغال در استان عنوان کرد: پس از بررسی بعضی مشکلات کارخانه 
و  گرفته  زمینه  این  در  تصمیماتی  بازدید،  هنگام  در  زاگرس  کاغذ 

مقرر شد نتیجه بررسی ها تا دو ماه آینده اعلام شود.
ابراز امیدواری کرد حداکثر ظرف مدت 2 ماه نسبت به تأمین  وی 
زیرساخت های برق مورد نیاز کارخانه مذکور اقدامات لازم به عمل 

آید تا در تیرماه 1۴0۴ پروژه به بهره برداری برسد.

رئیس آتش نشانی شیراز:

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز از وقوع 
تصادف پژو پارس و پژو ۴05 در محور شیراز ـ سروستان با یک 

کشته و ۳ مصدوم خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری شیراز هادی عیدی پور درباره جزئیات این 
آتش نشانی  فرماندهی  ستاد   ،125 سامانه  با  تماس  طی  گفت:  حادثه 
آتش نشانان  بلافاصله  و  گرفت  قرار  حادثه  این  جریان  در  شیراز 

ایستگاه های 1۳ را به همراه 2 دستگاه خودروی امدادی و اطفایی به 
محل حادثه در محور شیراز ـ سروستان اعزام کرد.

با خودروی ۴05  افزود: برخورد شدید یک دستگاه پژو پارس  وی 
منجر به فوت یکی از سرنشینان پژو پارس و مصدومیت سه نفر دیگر 
شد. متاسفانه راننده پژو پارس در داخل خودرو محبوس شده بود که 
با تلاش آتش نشانان از خودرو خارج شد. مصدومان حادثه نیز توسط 

عوامل اورژانس به مراکز درمانی منتقل شدند.


